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Utveckla en innovativ träffpunkt i Tensta  

- för kunskap, gemenskap, trygghet och integration 

 
Vid dagens möte behandlar nämnden ett ärende om Tensta community center. 
Verksamheten har funnits i utbildningsnämndens regi i tio år, och har haft en nära koppling till 
Tensta gymnasium.  
 
Community centers – eller ”allaktivitetshus” eller kulturhus som de ibland kallas på svenska – 
finns på många håll runt om i världen, och fungerar som mötesplatser – för läxläsning, 
studiecirklar och annan fortbildning, för fritidsverksamhet, föreningsliv, debatter och kultur. Där 
kan föreningsliv och samhällsinstitutioner mötas för att utveckla och förverkliga idéer för 
lokalsamhället. Det är en plats där människor kan mötas och fira, men där det också finns 
utrymme att mötas i sorg.  
 
Mycket av detta fanns också i den ursprungliga tanken bakom Tensta träff. 
 
Vi ser ett stort behov av att återupprätta detta arbete i Tensta – för att ta vara på alla goda 
krafter som finns i lokalsamhället, inte minst för att ge våra unga chans att utveckla sig själva 
och sin stadsdel, och för att därmed också minska rekryteringen till kriminalitet. 
 
Det partnerskap som nu sluts med Fryshuset är en del i detta arbete. Vi vill uppdra åt 
förvaltningen att återkomma till nämnden med ett förslag om ett utvecklat allaktivitetshus, 
inklusive kostnadsförslag. Arbetet bör ske i samverkan med andra förvaltningar och bolag i 
Stockholms stad som idag har ansvar för området kring Campus Tensta/Tensta 
träff/Tenstahallen, och i enlighet med arbetet med de lokala utvecklingsprogrammen. 
 


